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Napirendi pontok: 

 

1. HÖOK Választmány póttag-jelöltek bemutatkozása 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs az ülést 20 óra 14 perckor megnyitja. 

 

1. HÖOK Választmány póttag-jelöltek bemutatkozása 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy arról fognak beszéni, hogy ki miért szeretne HÖOK 

választmányi póttag lenni. 

Gombás András kérdést tesz fel, hogy a HÖOK Választmány tag szavazás eredményét tudják-e 

már. 

Hegedűs Dávid válasza, hogy igen van eredmény, Domboróczky Balázs 6 szavazatott kapott még 

Mig András 4-et és 1 egyik sem.  

Domboróczky Balázs elmondja, hogy ezért is lett ez az ülés, hogy Mig András részt tudjon venni 

ebben a szavazásban is. Kérdést tesz fel, hogy valaki szeretné-e kezdeni a bemutatkozást. 

Takaró Milán kérdést tesz fel, hogy a korábbi szavazás érvénytelen lesz-e. 

Hegedűs Dávid válasza, hogy igen és most lesz az új szavazás. 

Mig András megkéri Hegedűs Dávidot, hogy ismertesse a szavazás menetét. 

Hegedűs Dávid válasza, hogy igen, alapvetően nagyon sokáig minden úgy fog menni, ahogy 

eddig is szokott. Van 5 jelölt, az egyik jelöltre kell leadni a szavazatot, vagy az egyik sem opcióra. 

Hogyha az egyik jelölt megszerzi az egyszerű többséget, akkor őt fogják javasolni, ha pedig egy 

jelölt sem éri el az egyszerű többséget, akkor a legtöbb 2 szavazatot kapó emberrel ki lesz írva 

egy új szavazás. Ha a 2. helyen szavazategyenlőség van akkor 3-an lesznek, ha 4 akkor 4. Addig 

megy a szavazás, amíg valaki meg nem szerzi az egyszerűtöbbséget. 

Virágh Eszter Enikő elmondja, hogy azt tartaná a legjobb opciónak, hogy ha az elnökhelyettes 

töltené be ezt a pozíciót, hogy a karok között ne legyen versengés. Viszont, mivel meg volt nyitva 

ez a lehetőség, szeretné visszahozni azt a szokást, hogy a BTK HÖK elnöke tölti be ezt a pozíciót, 

ha már ezt a hallgatói mozgalmat a BTK-ról indították. Minden HÖOK eseményen személyesen 

ott volt és jó kapcsolatot is létesít velük.  Nem egy személyes célja, viszont hogyha támogatják 

ebben, akkor nagyon szívesen betölti ezt a pozíciót. Viszont azt gondolja, hogy annak érdekében, 

hogy ez minden karnak ugyanúgy jó legyen és jól legyen képviselve az EHÖK elnökhelyettese az 

a másik ember, akinek jó, ha ezt a pozíciót beölti. Tavaly is ez volt és ebben semmi kivetnivaló 
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nem volt tavaly sem annak ellenére, hogy esetleg a BTK-nak ez rosszul esett. 

Domboróczky Balázs kérdést tesz fel, hogy esetleg kérdéseket szeretnének-e feltenni. 

Gombás András elmondja, hogy ő nem indult, de örül, hogy sok induló van. Az egyik fontos 

dolog, amit keres egy jelöltben az az, hogy egyfajta konstruktív kritikai szemlélet legyen a HÖOK 

működésével kapcsolatban. Kérdést tesz fel, hogy említette, hogy sok rendezvényen volt és hogy 

lenne-e olyasmi, esetleg működésében, ami úgy érez, hogy tudna személyesen képviselni, hogy 

jobban működjön, vagy lenne-e erről bármi megítélése. 

Virágh Eszter Enikő válasza, hogy a HÖOK-nak az egyik talán gyengesége, hogy nagyon 

sokszor nem áll bele bizonyos dolgokba és szituációkba, úgy ahogy bele lehetne és is bele kellene. 

Megalkotják a jövőképeket, meg elmondják, hogy mi lenne jó meg hogy lenne jó, de hiányolja 

néha azt az erős kezű beállást bizonyos dolgok. Például most a minisztériumi beszélgetésen is 

volt, tudja, hogy tartani kell egy bizonyos formához magukat, de hogy egy HÖOK elnöknek 

mondjuk szerintem jobban oda kellene lépnie bizonyos esetekben. A jelenlegi elnök nagyon 

diplomatikus alkat és az elnöksége is, próbálnak fenntartani egy jó kapcsolatot, de szerinte ez 

sokszor nem megoldás a fennálló problémákra.  

Mig András elmondja, hogy alapvetően azért pályázott póttagnak, illetve rendes tagnak is, hogy 

az elnökség nyugodtan bízza meg az elnökhelyettest azzal a feladattal, amit rászán. Ez továbbra a 

póttagságnál is tartja. Sok HÖOK-os rendezvényen, egyeztetésen részt vett már kari elnökként is. 

Most nem tudná felsorolni, de az biztos, hogy 5-nél kevesebb olyan, hogy HÖOK-os rendezvény 

volt, amin kari elnökök felé meg volt nyitva és én nem vett részt az elmúlt 2 és fél év alatt. Gyakran 

találkozott és érintkezett a HÖOK-kal, emellett lehetőség szerint a választmányi ülésekre is 

megpróbált beülni, információkat szerezni akkor ugye, mint kari elnök és a Kar felé továbbítani 

az ott elhangzó publikus információkat. Ezek ezeken felül szerintem azért lenne jó döntés, hogyha 

az elnökhelyettes lenne Választmányi póttag, mivel egy elnökhelyettes az elnökség által, illetve a 

Küldöttgyűlés által számon kérhető, hogyha olyan döntéseket vagy olyan javaslatokat támogat, 

amivel az itt jelenlévő elnökség, illetve a Küldöttgyűlés nem tud egyetérteni, akkor tudják 

szankcionálni. Még egy kari elnököt csak a kari önkormányzat tud szankcionálni, ezért ebben az 

esetben, hogyha egy kari elnököt választunk meg, akkor az ELTE HÖK tehát, az elnökség, illetve 

a Küldöttgyűlés kiadja a szankcionálási lehetőséget a kezeik közül. Illetve ugye klasszikusan a 

pozíció nevében is benne van, hogy elnökhelyettes, mivel Domboróczky Balázs lesz a 

Választmányi tag azt gondolja, hogy fontos, hogy amennyiben nem tud eljárni az ülésre, akkor 

helyettesítse. Ez pedig alapvetően következik a feladatköréből. Rögtön válaszol is Gombás 

András kérdésére, amit a HÖOK-nak fejlesztenie kellene az az, hogy nem mindig éri el azt a fajta 

átütő erőt, főleg a kisebb vidéki egyetemeken, hogy egy rendezvényünkön vagy akár bármilyen 

kiállásukon részt vegyenek. Itt lehet gondolni, például a vezetőképzőkre, amik hagyományosan 
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drágák szoktak lenni, és ezért is vannak önkormányzatok, akik nem tudnak eljönni. Megjelenik 

ez a Közgyűlésen is. Mindig szép számmal vannak, nem felvett mandátumok is, szerinte a HÖOK-

nak ez az, ami komolyan fejleszthető része lenne. A tagintézményeknek a nagyobb részvételisége 

lenne, amire szerinte a HÖOK-ban megvan ez az igény, hogy ezt fejlesszék, de egyelőre még nem 

találták meg a megfelelő eszközt rá. Szerinte ez lenne az, amivel leginkább belső működés 

szempontjából foglalkozniuk kellene most. 

Nagy Anna Dorottya kérdést tesz fel, hogy elnökhelyettesként miért érezte úgy, hogy neki 

kellene a választmányi tagnak lennie, holott már a kari elnökök részéről volt egy konszenzus, 

hogy az EHÖK elnök a tag és az elnökhelyettes a póttag. 

Mig András válasza, hogy ez 2 részből áll. Egyrészről abból áll, hogy ezt mondta Domboróczky 

Balázsnak is, hogy aki póttagnak jelentkezik, szerinte rendes tagnak is kellene jelentkeznie, hiszen 

ugyanaz az elköteleződés. Hiszen, ha póttag és szólnak, hogy a rendes tag nem tud menni, akkor 

neki meg kell oldania, hogy ott legyen, innentől kezdve a rendes tagságra is elhivatottnak érezte 

magát. A másik oldal pedig amit előbb is kiemelt, hogy ő azt a munkát fogja ellátni, amivel az 

Elnök, az Elnökség, a Küldöttgyűlés megbízza, hogyha az Elnökség azt mondja, hogy igen, őt 

szeretnék Választmányi tagnak, mivel ő alapvetően kompetensnek tartja magát, ezért megadta a 

lehetőséget az Elnökségnek. Szerinte teljesen helyes, hogy Domboróczky Balázst választották 

meg félre ne értsék, csak az Elnökségnek szerinte joga van ilyen döntést hozni, és hogyha azt 

gondolják és szerinte helyesen gondolják, akkor Domboróczky Balázs legyen a rendes tag. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy az elmúlt időszakban majdnem minden HÖOK-os eseményén 

ott volt, EHÖK Szociális Alelnökként is sok külön egyeztetésén is részt tudott venni és belelátni 

a munkájába. A HÖOK Küldöttgyűléseken is részt vett és így tisztában, hogy jelenleg mik a 

folyamatok. Feladatának látja azt, hogy ha projektekbe belekezdenek, akkor annak legalább 

rövidtávon valamilyen kézzelfogható eredménye legyen, amit sajnos nem lát most. Jó ez a 

Jövőkép Program is, de a 10 évvel ezelőtti hasonló dokumentumra is talán még emlékeznek és 

nem szeretné, hogy ez is ilyenné váljon. A másik, ami miatt szeretne ebben az egészben részt 

venni az az, hogy segítse a jó kifelé való kommunikációját az intézményekkel. Mert azt érzi 

mindig, hogy tisztelet a kivételnek, de ez egy nagyon zárt közeg, és annak ellenére, hogy ott 

vannak egy közös rendezvényen nem mindig lehet megtalálni azokat a platformokat akár a többi 

intézménnyel, akár a HÖOK-kal, hogy egy kicsit közvetlenebb keretek között tudjunk találkozni. 

Mert jó, hogy van egy kis buli, amire elmennek és ők ott vannak, de mások nincsenek. A szekciók 

alatt meg nincsen nagyon lehetőség, így kimenni az ott előre elkészített programból és például ezt 

sérelmezte. 

Gombás András kérdést tesz fel, hogy 10 évvel ezelőtti verziója kifejezést nem nagyon értette és 

ki tudná-e jobban fejteni. 
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Hősi Rezső Rudolf válasza, hogy igen neki az a baja ezekkel a stratégiai dokumentumokkal, hogy 

egy irányt megadnak, de attól tart mindig, hogy ezeket elfelejtik, eltérnek tőlük és soha nem lesz 

egy kézzelfogható eredménye. Jó lenne, hogyha amiket így megpróbálnak szétválasztani, rövid 

meg hosszú távú tervekre, akkor ugyanolyan mértékben tudnának rájuk figyelni és a rövidtávú 

terveknek is tényleg lenne valami eredménye. 

Kovács Viktória elmondja, hogy azért jelöltette magát mert az elmúlt egy évben minden HÖOK-

os rendezvényen részt vett, illetve volt Választmányi Ülésen is, és sikerült az idő alatt 

kapcsolatokat építenie, nem csak más intézmények képviselőivel, hanem a HÖOK tagjaival is. 

Azt gondolja, hogy egy egészen jó kapcsolati hálója alakult ki ez idő alatt, illetve a másik, ami 

motiválta az igazából az, hogy a BGGYK hallgatói az elmúlt időszakban nem igazán éltek ilyen 

lehetőséggel, mert egy kis létszámú Kar ezért minden ilyen lehetőségtől visszahúzódtak. Úgy 

érezte, hogy kis létszámú Karként is szívesen reprezentálná az Intézményt Domboróczky Balázs 

oldalán ezeken a Választmányi Üléseken. Viszont sokat gondolkodott és szeretné visszavonni a 

jelölését és szeretne visszalépni. 

Lillik Dóra elmondja, hogy nem vett részt a múltkori Elnökségi Ülésen, úgyhogy csak a 

lehetőséggel szeretett volna elsősorban élni. Azt gondolja, hogy hasonlóan a Jövőkép Programba 

már ő is nyert belátást, valamint vett részt HÖOK rendezvényen. Azzal ő is egyetért, hogy kevés 

lehetőség van arra megteremtve, hogy akár a többi intézménnyel legyen rendes szakmai 

összevetés. Ettől függetlenül viszont az előttem elhangzott érveket erősebbnek tartja, nem lépne 

vissza, mert attól még szeretne a lehetőséget megadni bárkinek, hogyha úgy gondolja, hogy ő az 

alkalmas képviselőnek. 

 

Az előző szavazatok érvénytelenítését az Elnökség 11 igen mellett elfogadja. 

 

A HÖOK Választmány póttag szavazásának eredménye Mig András 4, Hősi Rezső Rudolf 5, Virágh Eszter 

Enikő 2, Lillik Dóra 0 szavazatott kapott. 

 

A HÖOK Választmány póttag szavazásának második körében Mig Andrásra és Hősi Rezsőre 

lehet szavazni.  

 

A HÖOK Választmány póttag szavazásának második körének eredménye Mig András 6 szavazatott, Hősi 

Rezső Rudolf 5 szavazatott kapott.  

Mig András fogadja el az Elnökség, mint a HÖOK Választmány póttag 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy megkapta a Gólyatáborok költségeit, amit továbbít és ha 

bármilyen elírás van akkor azt is tudják majd korrigálni. 
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Nagy Anna Dorottya fel szeretné vetni, hogy beszéljenek, arról, ami a KGY-n történt.  

Kis Virág Tamara elmondja, hogy most nem szeretne erről beszélni, de benne is vannak érzések 

meg gondolatok, de nem biztos, hogy ezt ilyen állapotban szeretné megfogalmazni, mert lehet, 

hogy nem úgy jön ki ahogy kellene. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy csak pár szót beszélhetnek róla, aztán aki akar 

hozzászólhat, nem muszáj maradni. Akár lehet, hogy ezt Elnökségi Ülésen kívül csak itt most 

megbeszélik, hogyha arra még van idő vagy lehetőségük. 

 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs 20 óra 38 perckor lezárta az ülést. 

 

 

 

 

 
Határozatok Az előző szavazatok érvénytelenítését az Elnökség 11 igen 

mellett elfogadja. 

A HÖOK Választmány póttag jelölés szavazásának 

eredménye: Mig András 4, Hősi Rezső Rudolf 5, Virágh 

Eszter Enikő 2, Lillik Dóra 0 szavazatott kapott. 

A HÖOK Választmány póttag szavazásának második 

körének eredménye: Mig András 6 szavazatott, Hősi 

Rezső Rudolf 5 szavazatott kapott. 

Az Elnökség jelöli Mig Andrást HÖOK Választmányi 

póttagnak. 
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ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 Hegedűs Dávid 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

 
 

 

Bárkányi Eszter 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


